
 
 
 

Medieudvalgsmøde d. 23/11 
 
 
 Deltagere: Pia Skovborg, Peter Andersen og Niels Chr. Dall 
  
Dagsorden:  
  
Punkt til næste bestyrelsesmøde  
Rasmus Adrian hjælper med at lave opsætning af streaming til DM og DM klassisk.  
Der udarbejdes en instruks så opsætningen af streamning i fremtiden vil blive nemmere.  
Rasmus spørges om videoerne han uploader, om udvalget kan få adgang til dem via dropbox eller google 
drev. Såfremt han ikke selv vil uploade til Facebook.  
  
Instagram  
Medieudvalget er tilfredse med den øget aktivitet, men er altid lydhør overfor input eller forbedringer.  
  
Youtube  
Niels har fået adgang til "Dansk Styrkeløft forbund" på Youtube igen.  
  
Referant til næste møde: Pia Skovborg  

 


